

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA IKLAN.10/2020
(TARAF BUMIPUTERA SAHAJA)

PEJABAT DAERAH DAN TANAH SEREMBAN,
KOMPLEKS PENTADBIRAN DAERAH SEREMBAN,
PERSIRAN S2 A2, 70300 SEREMBAN 2,
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS
(BAHAGIAN PEMBANGUNAN)

Tawaran adalah dipelawa kepada Kontraktor BUMIPUTERA yang memegang Sijil Asal Gred **G1** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) iaitu Satu Sistem Pendaftaran Kontraktor (SSPK) dan Sijil Perakuan Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) yang beralamat di Daerah Seremban sahaja bagi menyertai taklimat serta tawaran sebutharga seperti:-

DI LAMPIRAN A

TARIKH IKLAN : 24 OGOS 2020 (ISNIN)

TARIKH TUTUP : 11 SEPTEMBER 2020 (JUMAAT)

BIL	NO SEBUTHARGA	KATEGORI / PENGKHUSUSAN	FAIL / TAJUK PROJEK	NILAI DOKUMEN (RM)
1	PDS(P)/SH/ 32/2020	CE – Pembinaan Kejuruteraan Awam CE34 – Kerja Pemasangan Konkrit Pra Tuang	<u>PDS (P)912/1/75 (2020)</u> Kerja – kerja menaiktaraf longkang di Kg. Kilang Padi, Labu serta lain-lain kerja berkaitan	30.00

SYARAT-SYARAT MENYERTAI TAWARAN SEBUTHARGA :-

1. Kontraktor – kontraktor **BUMIPUTERA** yang ingin menyertai Sebutharga ini hendaklah berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Malaysia (CIDB) dan Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan dan mestilah dari kalangan kontraktor tempatan sahaja.
2. Selaras dengan sasaran Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM), bagi membendung penularan wabak COVID-19 dan Garis Panduan Amalan Langkah Pencegahan Penularan COVID-19, **SESI LAWATAN TAPAK/TAKLIMAT ADALAH TIDAK DIWAJIDKAN** berdasarkan kepada keadaan semasa bagi mengelakkan perhimpunan di bawah Akta Polis 1967. Pihak kontraktor boleh mengadakan lawatan tapak bersendirian tanpa pengawasan pegawai di lokasi-lokasi sepertimana yang diberikan.



3. Sehubungan itu, kontraktor yang berminat menyertai tawaran sebutharga ini adalah **DIWAJIBKAN UNTUK MENDAFTAR** di kaunter yang dibuka di Pejabat Daerah dan Tanah Seremban bagi melayakkan kontraktor untuk membeli dokumen sebutharga.
4. Hanya penama syarikat di dalam Sijil Perolehan Kerja kerajaan (SPKK/Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan sahaja yang boleh membeli borang sebutharga.
5. Bawa **SIJIL ASAL PPK, SIJIL ASAL SPKK** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), **Sijil Asal STB** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan **SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)** serta tempoh sahlaku sijil-sijil tersebut adalah **DUA (2) BULAN** dari tarikh tutup tawaran sebutharga.
6. **Bawa MyKAD dan COP SYARIKAT** semasa pendaftaran dan pembelian dokumen sebutharga.
7. Pendaftaran **GRED, KATEGORI dan PENGKHUSUSAN** mestilah sama dengan kenyataan tawaran.
8. Setiap kontraktor hendaklah meletakkan hanya 1 dokumen sebutharga di dalam 1 sampul. (Sekiranya terdapat lebih dokumen di dalam 1 smpul, maka dokumen sebutharga tersebut akan terbatal dengan sendirinya).

TARIKH PENDAFTARAN KONTRAKTOR

TARIKH	MASA	TEMPAT
01.09.2020 Hingga 04.09.2020	9.00 pagi – 12.00 tengahari	Bahagian Pembangunan Pejabat Daerah dan Tanah Seremban

JUALAN DOKUMEN SEBUTHARGA

Dokumen sebutharga boleh diperolehi pada hari bekerja sahaja seperti ketetapan berikut;-

<p>JUALAN PAGI 9.00 pagi – 12.00 tengahari</p> <p>Pada 07 September 2020 hingga 11 September 2020 (sehingga 10.00 pagi sahaja) di Bahagian Pembangunan Daerah, Pejabat Daerah dan Tanah Seremban 2</p> <p>Selepas daripada masa di atas, tiada sebarang urusan bagi jualan dokumen sebutharga.</p>



TUTUP SEBUTHARGA

Dokumen tawaran sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat berlakri serta ditulis nombor rujukan sebutharga dan dimasukkan kedalam Peti Tawaran Sebutharga di Bahagian Pembangunan Daerah, Pejabat Daerah Dan Tanah Seremban 2 pada **11 SEPTEMBER 2020 / JUMAAT** dari jam **8.30 pagi** hingga jam **12.00 tengahari** sahaja.

Setiap dokumen tawaran sebutharga yang lengkap hendaklah dimasukkan di dalam sampul secara berasingan mengikut Nombor Sebutharga dan menulis dengan jelas Nombor Sebutharga diatas sampul.

Cth :

PDS(P)/SH/32/2020
BAHAGIAN PEMBANGUNAN PEJABAT DAERAH DAN TANAH SEREMBAN

TARIKH:

24/8/2020


(ANISWAN FAUZEE BIN MOHD AINI)
Ketua Penolong Pegawai Daerah
Pejabat Daerah dan Tanah Seremban

COP:

